
Møde i Skolebestyrelsen 
Dato: 24. september 2024 kl. 18:30-20:00            
Sted:  Østervang 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter:  
Anders Bak Knudsen, Camilla Bang, 
Camilla Deiborg, Ida Bailey, Lisbeth 
Steffensen, Søren P. Østergaard, 
Thomas Tingleff 
Medarbejdere: Margit Ipsen, Jan Lind 
Boye Hansen 
Ledere: Anja Athar, Mette Schmidt 
Elevrepræsentanter:  
Kasper Dyring 9Y, Frida Vad Blem 9U 
 

Afbud: 
 
 
Kasper Dyring 
 

Suppleanter: 
Forældrerepræsentanter:  
Dilek Kucukklose, Karina Hjort Johan-
sen, Stefan Madsen, Stine Østlund 
Medarbejder:  
 

 

Dagsorden: 
 

 

0. Godkendelse af referat fra sidste 
møde.  
 

Godkendt 

1. Orientering 
- Elevrepræsentanter 
- Formanden 
- Medarbejdere 
- Lederne 
 
 

Formanden 
Noterer sig med stor tilfredshed at der i budgetforliget er 
afsat et stort beløb til nybyg af skole på Jespervej.  
Medarbejderne 
Naturfagsugen er noget der bruges meget tid på pt., og 
der er fernisering i morgen d. 25/9. På Jespervej har det 
været og er fortsat en omfattende opgave at flytte ud af 
hovedbygningen. 
Lederne 
Ringetider tilpasset henover sommeren, så der er ikke 
længere er skiftepauser om formiddagen. Det har givet 
mere ro. Pausetiden er den samme. 
 
Mobilpolitik er tilpasset så ingen mobil hele dagen i ud-
skolingen. Betaling i kantinen er med kort eller kontanter, 
der kan også bestilles hjemmefra. Kommentar fra Besty-
relsen at de ønsker at være informeret omkring evt æn-
dringer på forhånd. 
 
Glæde omkring budgetforlig 
 
Ansættelsesproces i gang til ny leder til KCG indskoling 

2. Kommende mødedatoer: Ok.  



29.10.2024 
3.12.2024 
4.2.2025 
22.4.2025 
3.6.2025 
 

Obs på dialogmøde 22/10 kl. 19-21 

3. Trafiksituationen 
- Busdrift til og fra Nødebo 
- Trafiksikkerhed Jespervej, 

status fra arbejdsgruppen. 
 
 
 

- Henvendelse fra en mor omkring busdrift fra og til 
Nødebo. Ønske om at Skolebestyrelsen træder ind 
og hejser et flag. Camila B, Lisbeth, Camilla D. Tho-
mas er trafikudvalget og arbejder videre med det. 

- Jespervej; Trafikudvalg sender brev til Vej og Park 
om farlige situationer om morgenen.  

- Finger 2 er åbnet for gennemgang mellem 7.45-
8.15 for at lette trafikken. 

4. Nødebo status 
 
 

Styregruppemøde i uge 38. Der arbejdes videre med pla-
nen. 
 

5. Jespervej status 
 
 
 

Der er svaret på mange spørgsmål undervejs. Der er afsat 
450 mio, og det indgår i forliget at der skal bygges en ny 
skole fra 0.-5. klasse. 
 
Det er besluttet, at der skal ikke genhuses i blokkene men 
i pavilloner. 

6. Høringssvar: 
*Budget 
*Ny skole afd. Jespervej 
*Tidlig HFO 
 
 

Gennemgået 

7. Skolemælk-ordning Nødebo 
 
 
 

Skolebestyrelsen har ikke noget imod at det afskaffes. 
 

8. Juleafslutning i den lokale kirke  
sidste skoledag før jul 
 
 

Skolebestyrelsesformanden henvender sig til præsten i 
Nødebo, og melder tilbage før jul. 

9. Eventuelt Coteaching står på skoleskemaet, og er den måde vi ar-
bejder på i skolen, når der er 2 voksne i klassen 
 
Tilmelding til d. 22/10: Anders, Camilla D, Anja, Mette, 
Lisbeth, Kasper, Frida, Jan, Camilla B. 
 
Skoleudviklingssamtale med forvaltningen; Anja og Søren 
vender tilbage med en dato inden 1/11 

 


